
  
HØNEFOSS-ØST ROTARYKLUBB 

REFERAT FRA PEISMØTE I YRKESTJENESTEN 
 

Møtetid:  Tirsdag 24. mai 2022 kl. 18.30 
Møtested:  Svein Solheim i Jørgen Moes vei 
 
Deltakere: Willy, Steen, Jan Helge, Ove Erik, Svein Eystein, Sigmund, Arnfinn og Svein S.  

 
Referat til: Deltakere, President Hanne W, Sekretær Viera, Kasserer Bjørn, Programansvarlig 

Stein Tore , IT/Web Ingrid, Komitelederne Thor og Bjørn Olav. 
 
Forfall: Leif Grønnevik  
 
Saker: 

1. Hvordan vi skal organisere arbeidet i klubben?  
Noen må være villige til å gjøre en liten innsats for at klubben skal bestå. Ukebrevene våre - 
leses de? Skal de fortsatt ha samme form eller kan vi tenke oss en annen form for 
møtereferat? Skal det være en gruppe som skifter på å skrive slik vi har gjort i år når 
Ragnvald ikke har vært på møtene? (Slik at sekretæren ikke har eneansvar. 
Ukebrev: Etter håndsopprekning kom det en snau hånd fordelt på åtte deltakende av 
lesere. Altså kanskje noe vi kan glemme? Kan vi ha noen små stikkord som brukes rett i 
årsmeldingen? 
Hvem skriver?: Vi tror gjerne at dette kan organiseres i en av komiteene. 
 

2. Eventuell sammenslåing med den andre klubben – legger vi den diskusjonen ned til vi har 
gjennomført Club Visioning? 
JA 
 

3. Har vi noen tanker om vår klubb skal ta mål av oss til å sette et avtrykk, og i så fall 
hvilket? Bør vi ha en strategisk debatt? 
Dette må inn i prosessen med CV. Det er viktig at vi ser på noe som er lokalt eller regionalt 
som et synlig prosjekt. Vi kan også bruke av våre sosiale kroner til gode prosjekter utenfor 
Norge. Vi kan også lage små mikroprosjekter på en lignende måte som de gjorde i Odesa.  
 

4. Hva tenker komiteene om den foreslåtte ordningen som flyktningementor? Er det mange 
som kan tenke seg å bli med på dette? 
Vi mener dette er et godt prosjekt, men vi er preget av alder og det er to som over bordet 
sier at han vil delta. 
 

5. Hvordan gjøre klubben relevant for unge medlemmer (henger kanskje sammen med pkt. 
Enig, dette hører hjemme under punkt tre. Vi bør ta opp igjen vervekampanjen 
 
 

6. Eventuelt: 

Vi takker Svein S for vertskap og servering       
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7. Forslag til møteprogram: 

Foredragsholder Tema Kontaktperson 

Skanska E16 utbyggingen – besøk på anlegg 
med buss 

Steen 

Steen Besøk på skoleutbyggingen med buss Steen 

Bjørn Volleng Omvisning på RVGS Arnfinn 

Oslo-klubb Info om Flytningementor Svein Eystein 

Gulbrandsen Kirkens bymisjons aktiviteter Ingrid 

 
 
 
Hønefoss, 24. mai 2022 
 
 
 
Svein Eystein 
(sekr) 


